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Protokół Nr III/VIII/07 

 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 29 czerwca 2007 r. 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 10.00. Następnie  powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad. Zmian nie 

zaproponowano. W związku z powyższym radni jednogłośnie przyjęli niniejszy 

porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Informacja na temat racjonalizacji planu sieci szkół ponadgimnazjalnych powiatu 

wejherowskiego. 

5. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska 

na obszarze województwa.  

6. Informacja Wojewódzkiego Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa 

o działalności na obszarze powiatu.  

7. Informacja na temat ekologii i ochrony środowiska w powiecie. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Linia - druk nr 74/07. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Szemud - druk nr 75/07. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie  udzielenia dotacji dla Szpitala 

Specjalistycznego w Wejherowie - druk nr 76/07. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2007 rok - druk nr 73/07. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usunięcie i parkowanie pojazdu - druk nr 59A/07. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia Powiatowego 

Zespołu Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych w Wejherowie - druk  

nr 69A/07. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia Powiatowego 

Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Wejherowie - druk nr 70A/07. 

15. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych. 

18.  Zamknięcie sesji.  
 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu  

z VII Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia 20 kwietnia 
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2007 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto 

jednogłośnie.  
 

Ad.2. 

 Pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że brał 

udział wraz z Starostą Wejherowskim na uroczystych  obchodach IL –lecia Miasta 

Redy. Pani Stanisława Bujanowicz Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała 

obecnych, iż uczestniczyła wraz z panem Stefanem Mazurem Wiceprzewodniczącym 

Rady w spotkaniu dotyczącym inauguracji projektu norweskiego. 
 

Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami przedstawił pan Józef 

Reszke Starosta Wejherowski (załącznik nr 3). 

Starosta powiedział, że  

 uczestniczył w inauguracji projektu norweskiego. Gościem spotkania był m.in. 

konsul Norwegii. Realizacja projektu się rozpoczęła. 

 Zarząd Powiatu złożył wnioski do Ministra Infrastruktury  w sprawie dotyczącej 

dofinansowania budowy dróg. Złożono dwa wnioski. Pierwszy dotyczy drogi 

Kniewo- Luzino - Łebno, drugi na budowę ul. Ceynowy w Rumi. Zarząd otrzymał 

pozytywną odpowiedź od Ministra Finansów na wniosek dotyczący drogi Kniewo- 

Luzino-  Łebno. Otrzymamy dofinansowanie w kwocie 150.000,-zł. 

 zgłoszono 9 osób do Powiatowej Społecznej Rady do spraw Osób 

Niepełnosprawnych. Do pięcioosobowego składu komisji wchodzą: E. Daleka,  

M. Ziółkowska, K. Kohyt,  J. Bartkowiak, I. Barcińska. 
 

Ad.4. 

Informację na temat racjonalizacji planu sieci szkół ponadgimnazjalnych 

powiatu wejherowskiego przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta (załącznik nr 

4). 
 

Ad.5. 

Informację o stanie środowiska na obszarze województwa przedstawił pan 

Jarosław Stańczyk przedstawiciel Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 

(załącznik nr 5). 
 

Ad. 6. 

Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad pani Stanisławie 

Bujanowicz Wiceprzewodniczącej Rady.  

Informację Wojewódzkiego Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa  

o działalności na obszarze powiatu przedstawiła pani Kamila Necel Kierownik Oddziału 

w Pucku. 

 

Ad. 7 

Informację na temat ekologii i ochrony środowiska w powiecie przedstawił pan 

Michał Machnikowski Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej, 

Leśnictwa i Rolnictwa (załącznik nr 6). 
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Ad. 8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Linia przedstawił pan Tomasz Fopke Naczelnik Wydziału Kultury  

i Spraw Społecznych. Po czym zgłosił autopoprawkę dotyczącą kwoty udzielonej 

pomocy finansowej Gminie Linia w wysokości 25.000 zł (w wersji pierwotnej kwota 

20.000,-zł). 

Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie 
 

Ad. 9. 

 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Szemud przedstawił pan Fopke Naczelnik 

Wydziału Kultury i Spraw Społecznych. Po czym zgłosił autopoprawkę dotyczącą 

kwoty udzielonej pomocy finansowej Gminie Linia w wysokości 25.000 zł (w wersji 

pierwotnej kwota 20.000,-zł). 

Wobec braku uwag Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie.  

Po czym przekazała prowadzenie obrad Przewodniczącemu Rady.  

 
 

Ad. 10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji 

dla Szpitala Specjalistycznego w Wejherowie przedstawił pan Tomasz Fopke 

Naczelnik Wydziału Kultury i Spraw Społecznych. Zgłosił autopoprawkę - zarząd 

powiatu uwzględnił wniosek dyrektora Szpitala - na kwotę 58.000,-zł  

z przeznaczeniem na zakup kriostatu i cytowirówki. 

Wobec braku uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 

  
Ad. 11. 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2007 rok wraz z autopoprawkami przedstawiła pani Janina Szalska 

Skarbnik Powiatu. 

Wobec braku uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 

 

Ad. 12. 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i parkowanie pojazdu przedstawił pan Maciej 

Dawidowski Naczelnik Wydziału Komunikacji. Po czym zgłosił autopoprawkę w § 3: 

do cen podanych w § 1 i 2 dolicza się podatek VAT dodaje się według obowiązującej 

stawki skreśla się 22%. Zmiana ma charakter praktyczny w razie zmiany przepisów. 

Wobec braku uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwała została 

podjęta następującym stosunkiem głosów: 27 radnych opowiedziało się za,  

1 osoba wstrzymała się od głosu. 
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Ad. 13. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia 

Powiatowego Zespołu Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych w Wejherowie 

przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Wobec braku uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwała została 

podjęta następującym stosunkiem głosów: 22 radnych opowiedziało się za,  

6 wstrzymało się od głosu. 
 

Ad. 14. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia 

Powiatowego Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Wejherowie 

przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Wobec braku uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwała została 

podjęta następującym stosunkiem głosów 22 radnych opowiedziało się za,  

6 wstrzymało się od głosu. 

 
Ad. 15. 

Radni nie podjęli dyskusji nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

 
Ad. 16. 

Radna Gabriela Lisius o przedstawienie sprawozdania PUP w Wejherowie  

w sprawie wykorzystywania funduszu pracy. Wyjaśniła, że punkcie konsultacyjnym 

ARP w Wejherowie przedsiębiorcy zgłaszają trudności z pozyskaniem tych środków,  

długo się czeka na otrzymanie dofinansowania, więc mało jest czasu  

na zorganizowanie stanowisk pracy, co skutkuje niemożnością  rozliczenie ich do 

końca roku. 

Radny Janusz Zabłocki podniósł sprawę ul. Cegielnianej w Rumi. Wyjaśnił,  

że ulica przez remont została mocno zniszczona. Wniósł o wyremontowanie tej drogi. 

Starosta Wejherowski odpowiedział, że zobowiąże PUP do odpowiedzi. Jeśli 

chodzi o ul. Cegielnianą pan Marek Panek Sekretarz Powiatu rozmawiał  

w tej sprawie z burmistrzami Redy i Rumi, którzy są zarządcami tej drogi. 
 

Ad. 17. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł odczytał wniosek złożony przez 

radną Annę Dąbrowicz a dotyczący informacji w sprawie realizacji planu gospodarki 

odpadami – przedsięwzięcia EKO-DOLINY ( załącznik nr 7).  

Radny Wiesław Szczygieł w imieniu własnym oraz lekarzy Szpitala 

Specjalistycznego w Wejherowie złożył oświadczenie dotyczące strajku lekarzy 

szpitala . Oświadczenie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.18. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

VIII Sesji Zwyczajnej. 
 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na VIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na VIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji. 
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3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 

4. Informację na temat racjonalizacji planu sieci szkół ponadgimnazjalnych powiatu 

Wejherowskiego. 

5. Informacja o stanie środowiska na obszarze województwa. 

6. Informację na temat ekologii i ochrony środowiska w powiecie  

7. Wniosek radnej Anny Dąbrowicz. 

8. Oświadczenie radnego Wiesława Szczygła. 

 

 

 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

Wiesław Szczygieł 

Protokołowała: Alicja Bartosiak 

 

  
 


